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2. 
Z Á P I S  

ze zasedání Zastupitelstva m ěsta v Mnichov ě Hradišti  
konaného dne 13.04.2015 od 17:00 v sále Klubu s.r.o . 

 
Program: 
1. Zahájení 
2. Obecně závazná vyhláška č. 1/2015, o VHP  
3. Zpráva o činnosti rady m ěsta 
4. Delegování zástupce m ěsta na valnou hromadu a do dozor čí rady spole čnosti Vo-

dovody a kanalizace Mladá Boleslav, a.s. konanou dn e 04.06. 2015  
5. Zápisy výbor ů zastupitelstva 
6. Návrh na rozd ělení dotace sportovním a zájmovým organizacím v roc e 2015 
7. Převody nemovitostí a v ěcná b řemena 
8. Program regenerace M ěstské památkové zóny – návrh na rozd ělení p říspěvku 

státní finan ční podpory a p říspěvku m ěsta na rok 2015 
9. Změna rozpo čtu – rozpo čtové opat ření č. 1/2015 
10. Měsíční odm ěny neuvoln ěným členům zastupitelstva m ěsta za výkon funkce člena 

rady m ěsta  
11. Různé  

- Etický kodex člena Zastupitelstva m ěsta Mnichovo Hradišt ě 
- Projekt „Víceú čelové h řišt ě u budovy ZŠ na Masarykov ě náměstí“ 

12. Diskuse       
13. Závěr 
 

Zahájení zasedání ZaMě: v 17.05 hodin 
Přítomni: Při zahájení jednání 21 členů ZaMě. Zastupitelstvo je usnášení schopné.  

(prezenční listina přiložena k zápisu) 
                Mgr. Kamila Galetková – pověřená tajemnice MěÚ 
                pí Jitka Libichová - zapisovatelka  
Omluveni:  Ing. Petr Beran 
Dostavili se pozd ěji:  Ing. Josef Luka (17:30) 
 

ad 1/ Zahájení 
Zasedání ZaMě zahájil a řídil starosta města Mgr. Ondřej Lochman, Ph.D. Konstatoval, že 
zápis ze zasedání ZaMě ze dne 16.02.2015 byl ověřen určenými ověřovateli, Ing. Alešem 
Jiráskem a p. Ondřejem Knoblochem, kteří potvrdili správnost zápisu svými podpisy. Ověřo-
vateli dnešního zápisu jmenoval Mgr. Vendulu Šeflovou a pí Věru Vlasákovou a do návrho-
vé komise navrhl p. Miroslava Korycha a Bc. Václava Krause. Tyty návrhy byl schváleny 17 
hlasy, 4 členové ZaMě se zdrželi hlasování. 
Dále seznámil přítomné členy ZaMě s programem dnešního jednání s tím, že do bodu Růz-
né bude přidán bod Projekt „Víceúčelové hřiště u budovy ZŠ na Masarykově náměstí“. 
Předložený program byl schválen 21 hlasy. 
 

ad 2/ Obecn ě závazná vyhláška č. 2/2015, o VHP  
Předkládá: Mgr. Ondřej Lochman, starosta města 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Návrh obecně závazné vyhlášky 
o regulaci, Návrh obecně závazné vyhlášky o zákazu 
Ing. Drahošová, vedoucí odboru VV, seznámila podrobně členy zastupitelstva s písemným 
materiálem. 
P. Smutný – schválení od Ministerstva vnitra se jedná o úplném zákazu nebo částečném? 
Ing. Drahošová – částečného. 
P. Smutný – takže nehrozí žádné soudní tahanice, pokud by se objevil někdo jiný? Máme 
na to vyjádření? 
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Mgr. Lochman – máme na to dobrozdání od Ministerstva vnitra, které říká, že vyhláška je 
v pořádku. 
Bc. Haas – máme tu dvě vyhlášky. Nerozumím druhé vyhlášce, která sice obsahuje nějaké 
regulační prvky, ale v zásadě říká, že posvěcujeme toto podnikání, ale pokud přijde nový 
subjekt, který bude chtít dodržovat námi stanovená pravidla, tak my mu to neumožníme, 
protože v daný čas nepatřil mezi ty vyvolené. Já to považuji za nelogický krok a nejsem 
schopen ho hájit před veřejností, proto pro něj nemůžu ani hlasovat.  
Mgr. Lochman – jsem navrhovatelem této vyhlášky, protože po diskuzi na minulém zastupi-
telstvu, ta regulace směřuje místně. To znamená, že si herny nepřejeme na Masarykově 
náměstí, v blízkosti škol a možná by bylo dobré určit v jakém rozpětí od sebe, aby nám ne-
vznikaly jedna herna za druhou. 
P. Knobloch -  vytvořili jsme Memorandum, protože jsme chtěli omezit provoz automatů 
v našem městě. Dali jsme dobrozdání všem podnikatelům a z toho vyplynulo, kdo má zájem 
spolupracovat, aby to bylo ku prospěchu obou stran. Myslím si, že město ukázalo vstřícnost 
a vstřícnost ukázaly i ty provozovny, které tu chtějí podnikat. Pokud bychom udělali plošný 
zákaz, tak to není dobré, protože bychom měnili věci z měsíce na měsíc. 
Mgr. Paclt – tak, jak jsem nepodpořil Memorandum, tak dnes budu hlasovat pro návrh Haa-
se pro úplné zrušení heren v Mnichově Hradišti. 
Ing. Ježek – úplné zrušení heren je špatné, ať je to jakékoliv škodlivé podnikání. Za chvíli 
budeme rušit restaurace, protože pití alkoholu a piva je také škodlivé. Myslím si, že je to 
špatný názor, budu hlasovat pro variantu 1. 
Bc. Kraus – bavili jsme se také, zda by se nemělo počkat na 01.07.2016 na nový zákon, 
který by toto řešil plošně, a zda to má vůbec smysl to na 6 měsíců měnit. 
Bc. Haas – předpokládaný datum nového zákona je 01.01.2017, ale zatím není nic jasné. 
 

Ing. Vrzáň požádal zastupitelstvo, zda by mohl vystoupit, i když není občanem Mnichova 
Hradiště. 
Mgr. Lochman nechal hlasovat o možnosti vystoupení Ing. Vrzáně. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města  schvaluje vystoupení Ing. Petra Vrzáně, výkonného ředitele SPELO-
Su, Revoluční 1200/16, Praha 1, na jednání zastupitelstva města dne 13.04.2015. 
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Bc. Václav Haas X    PhDr. Lenka Sosnovcová   X   Věra Vlasáková X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová   x   Ing. Petr Beran    x 
Ing. Josef Luka    x Mgr. Ondřej Lochman X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Jiří Bína X     Mgr. Eduard Jan Havránek X    

Ondřej Knobloch X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ing. Jan Mareš X    František Ouředník X     Miroslav Korych X    
Bc. Hana Otáhalová   X  Věra Dandová X     Bc. Václav Kraus x    
Ing. Jana Podzimková   x  Ing. Aleš Jirásek   x     

   pro: 16 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 5 
 

Ing. Vrzáň – požádal zastupitelstvo o odložení vyhlášky z důvodu legislativního procesu. 
Upozornil na Stanovisko Antimonopolního úřadu, které jednoznačně říká, že bude obce 
pokutovat, kdy shledá, že forma vyhlášek je diskriminační a Antimonopolní úřad přímo na-
bádá, jak se ten legislativní proces má udělat. – Transparentně a dopředu říci a oznámit 
veřejně kritéria, na základě kterých mají být adresy vybrány. Následně to v dalším kroku 
modifikovat formou vyhlášky. To se tady nestalo. Musím vás varovat před tím, že tady hrozí 
pokuta. 
 

V 17:30 příchod Ing. Luky – přítomno 22 členů ZaMě  
 
Mgr. Lochman – není nám znám výrok Antimonopolního úřadu. Pokud nám někdo něco 
vytkne, zjednáme nápravu. Za mne platí to, co jsem tu již řekl před dvěma měsíci na zase-
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dání, že si nepřejeme herny na náměstí. To byla veřejná informace. Že nám vadí herny 
v blízkosti škol. Žádali jsme Ministerstvo vnitra o vyjádření k vyhlášce a to nám sdělilo, že 
vyhláška je v souladu se zákonem.  
 

Tvrzníková Věra, občanka MH – jsem majitelkou nemovitosti na Masarykově náměstí 284, 
jsou tam automaty. Nesouhlasím s automaty v Mnichově Hradišti celoplošně. Proč by to 
mělo být omezeno na adresy, když je to podle mě diskriminační. Myslím si, že hráči na au-
tomatech nedělají takový nepořádek po městě, jako dělají ostatní skupiny. Chodím po ná-
městí večer, každý den, a nevidím tu městskou policii a nad tím byste se také měli zamys-
let. Děkuji. 
Mgr. Lochman – děkuji za názor. 
Mgr. Šeflová – mě mrzí, že téma, kterým jsou výherní hrací automaty v letošním roce za-
stupitelstvo, ale i radu stojí nemalý časový prostor, který bychom mohli věnovat daleko dů-
ležitějším problematikám. A myslím si, že odkládání schválení vyhlášky je jenom zase od-
kládání tématu k tomu, abychom znovu otevřeli diskusi o tématu, na který stejně každý 
máme svůj osobní názor. Je potřeba dnes rozhodnout a toto téma uzavřít. Pokud Antimo-
nopolní úřad nebo Úřad pro ochranu hospodářské soutěže vydává nějaká stanoviska, tak 
ani jedno není právně závazné. 
Bc. Haas – navrhnul, aby se jako o protinávrhu hlasovalo o vyhlášce, která stanovuje zákaz 
o provozování loterií a jiných podobných her na celém území města Mnichova Hradiště. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města vydává obecně závaznou vyhlášku Města MNICHOVO HRADIŠTĚ č. 
2/2015 ze dne 13.04.2015, kterou se stanoví zákaz provozování loterií a jiných podobných 
her na celém území města Mnichova Hradiště. 
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Bc. Václav Haas X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Věra Vlasáková   X  
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová   X   Ing. Petr Beran    x 
Ing. Josef Luka x    Mgr. Ondřej Lochman  x    Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek  X   Mgr. Jiří Bína   X   Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ondřej Knobloch  X   Mgr. Vladimír Čermák   X   Mgr. Pavel Paclt X    
Ing. Jan Mareš   X  František Ouředník  X    Miroslav Korych X    
Bc. Hana Otáhalová X    Věra Dandová  X    Bc. Václav Kraus  x   
Ing. Jana Podzimková x    Ing. Aleš Jirásek x       

  pro: 10 členů ZaMě                   proti: 6                    zdržel se hlasování: 6 – usnesení nebylo 
přijato 
 

Mgr. Lochman přečetl návrh usnesení.  
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města vydává obecně závaznou vyhlášku Města MNICHOVO HRADIŠTĚ č. 
2/2015 ze dne 13.04 2015, o regulaci provozování loterií a jiných podobných her na území 
města. 
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Bc. Václav Haas  X   PhDr. Lenka Sosnovcová   X   Věra Vlasáková X    
Ing. Miroslav Kolomazník  X   Mgr. Vendula Šeflová X     Ing. Petr Beran    x 
Ing. Josef Luka  x   Mgr. Ondřej Lochman X     Miroslav Smutný   X  
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Jiří Bína X     Mgr. Eduard Jan Havránek  X   
Ondřej Knobloch X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt  X   
Ing. Jan Mareš X    František Ouředník X     Miroslav Korych  X   
Bc. Hana Otáhalová X    Věra Dandová X     Bc. Václav Kraus x    
Ing. Jana Podzimková   x  Ing. Aleš Jirásek  x      

  pro: 12 členů ZaMě                   proti: 7                    zdržel se hlasování: 3 – usnesení bylo 
přijato 
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ad 3/ Zpráva o činnosti m ěstské rady 
Předkládá: Mgr. Ondřej Lochman, starosta města 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení  
Mgr. Lochman přečetl písemný materiál.  
P. Knobloch – oprava ulice Mattušova, můžete k tomu něco říct? 
Mgr. Lochman – oprava obnovy povrchu komunikace, brali jsme to jako spojitost se školou, 
výběrové řízení je rozeběhnuto. 
P. Knobloch – myslím si, že je tu frekventovanějších ulic v Mnichově Hradišti k opravě více. 
Ing. Krůfa – každé výběrové řízení lze zrušit bez udání důvodu. 
Mgr. Lochman – ještě se na to podíváme. 
Ing. Kolomazník – technická k usnesení - datum by mělo být od 16.02.2015 do 08.04.2015. 
Mgr. Lochman opravil návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města  bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města za období od 
16.02.2015 do 08.04.2015. 
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Bc. Václav Haas X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Věra Vlasáková X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová X     Ing. Petr Beran    x 
Ing. Josef Luka x    Mgr. Ondřej Lochman X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Jiří Bína X     Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ondřej Knobloch X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ing. Jan Mareš X    František Ouředník X     Miroslav Korych X    
Bc. Hana Otáhalová x    Věra Dandová X     Bc. Václav Kraus x    
Ing. Jana Podzimková X    Ing. Aleš Jirásek x       

  pro: 22 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
ad 4/ Delegování zástupce m ěsta na valnou hromadu a do dozor čí rady spole čnosti 

Vodovody a kanalizace Mladá Boleslav, a.s. konanou dne 04.06.2015  
Předkládá: Mgr. Ondřej Lochman, starosta města 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení  
Mgr. Lochman přečetl písemný materiál.  
Ing. Ježek – za minulé roky vodné vzrostlo o 6,50 Kč. Šlo by se zeptat a potom nám před-
ložit zprávu, co je faktickou příčinou zdražování vody? Za poslední 4 roky se voda zvedla 
neúměrně. 
Mgr. Lochman – zatím na to nedokáži odpovědět. 
Mgr. Lochman přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města deleguje v souladu s ust. § 84 odst. 2, písm. f) zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění jako zástupce města Mn. Hradiště na valnou 
hromadu společnosti Vodovody a kanalizace Mladá Boleslav, a.s., IČ: 46356983,  která se 
bude konat v 04. června 2015 Mgr. Jiřího Bínu a jako náhradníka Ing. Jana Mareše s tím, že 
je oprávněn na této valné hromadě činit veškeré právní úkony, k nimž je oprávněno město 
Mn. Hradiště jako akcionář této společnosti, zejména tedy účastnit se valné hromady, hla-
sovat v ní v souladu se schváleným jednacím a hlasovacím řádem valné hromady společ-
nosti, požadovat a dostat na ní vysvětlení záležitostí, týkajících se společnosti, které jsou 
předmětem jednání valné hromady, podávat návrhy a protinávrhy k projednávanému pro-
gramu. 
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Bc. Václav Haas X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Věra Vlasáková X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová X     Ing. Petr Beran    x 
Ing. Josef Luka x    Mgr. Ondřej Lochman X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Jiří Bína   x   Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ondřej Knobloch X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ing. Jan Mareš   x  František Ouředník X     Miroslav Korych X    
Bc. Hana Otáhalová x    Věra Dandová X     Bc. Václav Kraus x    
Ing. Jana Podzimková X    Ing. Aleš Jirásek x       

  pro: 20 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 2 
  
Mgr. Lochman přečetl návrh usnesení.  
 Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města navrhuje v souladu s ust. § 84 odst. 2, písm. g) zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění do orgánů společnosti Vodovody a kanaliza-
ce  Mladá Boleslav a.s. za město Mnichovo Hradiště Mgr. Ondřeje Lochmana, Ph.D. 
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Bc. Václav Haas X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Věra Vlasáková X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová X     Ing. Petr Beran    x 
Ing. Josef Luka x    Mgr. Ondřej Lochman   x   Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Jiří Bína X     Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ondřej Knobloch X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ing. Jan Mareš X    František Ouředník X     Miroslav Korych X    
Bc. Hana Otáhalová x    Věra Dandová X     Bc. Václav Kraus x    
Ing. Jana Podzimková X    Ing. Aleš Jirásek x       

  pro: 21 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 1 
 
ad 5/ Zápisy výbor ů zastupitelstva 
P. Smutný, předseda kontrolního výboru, přednesl Zprávu o činnosti kontrolního výboru, 
která je součástí zápisu. 
Mgr. Paclt – jakým způsobem se budou vymáhat částky, které nebyly podloženy fakturami 
od těch dvou spolků? 
Mgr. Lochman – projednáme v radě města po dohodě s finančním odborem. 
Ing. Kolomazníková, vedoucí FŠO – musíme se podívat, jak byly sepsány dohody. 
Bc. Haas – oba spolky požádaly na letošní rok naprosto nevyhovujícími dokumenty – komi-
se pro sport a zájmovou činnost nedoporučila žádný finanční příspěvek. 
 
Ing. Jirásek, předseda finančního výboru – finanční výbor se sešel letos dvakrát, vždy týden 
před zastupitelstvem a bylo to kvůli rozpočtu města na rok 2015 a rozpočtové změně 
1/2015. 
 
V 18:13 odchod pí Dandové – přítomno 21 členů ZaMě 
Ing. Podzimková, předsedkyně výboru pro územní plánování, přednesla Zprávu o činnosti 
výboru, která je součástí zápisu. 
Závěr: 
Město si za své prostředky zaslouží lepší ÚP než je mu v návrhu předkládán. Nový ÚPMH 
by měl podporovat rozvoj, ale rozumným způsobem. ÚP by měl podporovat harmonizování 
vztahu mezi náklady na podporu rozvoje města a náklady na jeho udržitelnou správu s cí-
lem zkvalitnění stávajícího veřejného prostředí na úrovni infrastruktury a na úrovni spole-
čenské.  
Mnichovo Hradiště má v současné době platný ÚP z roku 2004 vyhotovený arch. Štěrbou, 
ke kterému byly postupně provedeny 4 změny. Poslední čtvrtou změnu již zpracoval arch. 
Ateliér SIADESIGN LIBEREC s.r.o. pod vedením arch. Richarda Černého, architekta města 
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MH. Platná územně plánovací dokumentace má podle zákona č. 183/2006 Sb., o územním 
plánování a stavebním řádu, v platném znění (dále jen „stavební zákon“) platnost do 
31.12.2020. 
P. Smutný – pořád nám to dává prostor, abychom to neuspěchali a aby se využily všechny 
možnosti. Přikláněl bych se, aby tu oponentura vznikla, protože osobně s některými varian-
tami územního plánu mám velké problémy. 
 
V 18:15 odchod p. Ouředníka – přítomno 20 členů ZaMě 
Mgr. Lochman přečetl písemný materiál. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávy z kontrolního výboru, z finančního výboru a 
výboru pro územní plánování. 
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Bc. Václav Haas X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Věra Vlasáková X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová X     Ing. Petr Beran    x 
Ing. Josef Luka x    Mgr. Ondřej Lochman X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Jiří Bína X     Mgr. Eduard Jan Havránek X    

Ondřej Knobloch X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ing. Jan Mareš X    František Ouředník x     Miroslav Korych X    
Bc. Hana Otáhalová x    Věra Dandová     x Bc. Václav Kraus x    
Ing. Jana Podzimková X    Ing. Aleš Jirásek x       

  pro: 20 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 

ad 6/ Návrh na rozd ělení dotace sportovním a zájmovým organizacím v roc e 2015 
Předkládá: Mgr. Jiří Bína, místostarosta města 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s usnesením, Veřejnoprávní smlouvy 
Mgr. Bína přečetl písemný materiál.  
Mgr. Bína – dotaci do 50.000 Kč rozděluje rada města a nad 50.000 Kč zastupitelstvo měs-
ta. Máte tady příspěvky nad 50.000 Kč sportovním a zájmovým organizacím. 
P. Smutný – rozdělení peněz sportovním organizacím a zájmových organizací je zhruba 
v poměru 4:1, kdežto rezerva na granty je 0,8:1, tak by mě zajímalo, proto tak je? 
Mgr. Bína – kdyby dostaly peníze Paluba a Sychrovák – bylo by to už o 10.000 Kč míň. 
P. Smutný – proč došlo k rozdílnému přístupu přidělení finančních prostředků. 
Ing. Mareš – přerozdělování prostředků města záleží na tabulce, do které jednotlivé kluby 
a zájmové organizace dodávají informace pomocí dotazníku činnosti z roku 2014, kterou 
přikládají k žádosti do 13.02.2015. (Počet členů, počet členů mládeže, náklady na provoz, 
náklady na údržbu areálu, kvalifikace trenérů a další kritéria) – pokud roste členská zá-
kladna, tak rostou i peníze nebo klesají. Jsou tam další omezující pravidla, že nebude do-
tovat více jak 40 – 50 % činnosti. Nebude se přispívat na občerstvení. 
P. Smutný – nepamatuji si, že by tam někdo měl peníze na občerstvení. Proč tedy píšete, 
že to je podle kritérií z minulého roku? 
Ing. Mareš – kritéria jsou pořád stejná. 
P. Smutný – můžete to tedy doložit? 
Bc. Haas – my jsme si dali velký pozor, aby se nezměnila váha ani jediného kritéria. Bylo 
to všechno naprosto stejné jako v roce 2014. 
Mgr. Lochman – rada města doporučila toto rozdělení z komise. Je to naposledy, co jsme 
to takto vzali. Nadále půjdeme formovou vypsání grantů. 
Mgr. Mareš – chtěl jsem říct, že se zdržím hlasování v tomto bodě, protože jsem statutární 
zástupce TJ Sokol Mnichovo Hradiště. 
Mgr. Bína – já to samé, protože jsem statutární zástupce Českého svazu rybářů Mnichovo 
Hradiště. 
Ing. Ježek – já také, protože jsem zástupce MSK Mnichovo Hradiště. 
Mgr. Bína přečetl návrh usnesení.  
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Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje návrh Komise pro sport a zájmovou činnost ze dne 26.03.2015 
na poskytnutí finančního příspěvku sportovním a zájmovým organizacím z rozpočtu města na 
rok 2015 a zároveň schvaluje veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města na 
rok 2015 sportovním a zájmovým organizacím (viz příloha). 
IČ:              Název organizace:  
67675174  TJ Sokol Mnichovo Hradiště – na činnost         526.000 Kč 
18621937  Mnichovohradišťský sportovní klub  - na činnost       536.000 Kč 
48680460  Tenisový klub Mnichovo Hradiště – na činnost        270.000 Kč 
27056970  DFK Mnichovo Hradiště, o.s. - na činnost                66.000 Kč 
62453106  Občanské sdružení Zvonky – na činnost          107.000    Kč 
18572022  Český rybářský svaz, z.s., místní organizace Mnichovo Hradiště – na činnost   
                                  55.000   Kč 
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Bc. Václav Haas X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Věra Vlasáková X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová X     Ing. Petr Beran    x 
Ing. Josef Luka x    Mgr. Ondřej Lochman X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek   x  Mgr. Jiří Bína   x   Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ondřej Knobloch X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ing. Jan Mareš   x  František Ouředník    x Miroslav Korych X    
Bc. Hana Otáhalová x    Věra Dandová     x Bc. Václav Kraus x    
Ing. Jana Podzimková X    Ing. Aleš Jirásek x       

  pro: 17 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 3 
 

ad 7/ Převody nemovitostí a v ěcná b řemena 
Předkládá: Ing. Miloš Krůfa, vedoucí odboru SMRM 
1. Žádost o prodej pozemků v k. ú. Veselá u Mnichova Hradiště  
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Situační snímky 
Ing. Krůfa, vedoucí odboru SMRM, seznámil členy zastupitelstva s písemným materiálem. 
Mgr. Lochman přečetl návrh usnesení.  
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města neschvaluje prodej pozemků p. č. 230/8 o výměře 2373 m2 ostatní 
plocha – manipulační plocha, p. č. 124/1 o výměře 343 m2 trvalý travní porost, p. č. 226/4 o 
výměře 455 m2 zastavěná plocha a nádvoří, p. č. 230/11 o výměře 1392 m2 ostatní plocha – 
manipulační plocha. p. č. 234 o výměře 684 m2 zastavěná plocha a nádvoří a ¼ p. č. 230/15 
o výměře 173 m2 ostatní plocha – manipulační plocha v k. ú. Veselá u Mnichova Hradiště 
spol. TYRES KNĚŽMOST s. r. o., se sídlem Nádražní 114, Kněžmost, IČ 25704656.  
Z: ved. odboru SMRM 
T: 15.05.2015  
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Bc. Václav Haas X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Věra Vlasáková X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová X     Ing. Petr Beran    x 

Ing. Josef Luka x    Mgr. Ondřej Lochman X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Jiří Bína X     Mgr. Eduard Jan Havránek X    

Ondřej Knobloch X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ing. Jan Mareš X    František Ouředník     x Miroslav Korych X    
Bc. Hana Otáhalová x    Věra Dandová     x Bc. Václav Kraus x    
Ing. Jana Podzimková X    Ing. Aleš Jirásek x       

  pro: 20 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 

2. Žádost o prodej části pozemku v k. ú. Veselá u Mnichova Hradiště   
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Situační snímky 
Ing. Krůfa, vedoucí odboru SMRM, seznámil členy zastupitelstva s písemným materiálem. 
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Bc. Haas – co vedlo radu města k trojnásobnému zvýšení ceny? 
Mgr. Lochman – 100 Kč v centrální části obce je nedostačující. Jsou tam 3 stromy - kašta-
ny. 
Mgr. Lochman přečetl návrh usnesení. 
 Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku p. č. 845/9 o výměře cca 350 m2 v k. 
ú. Veselá u Mnichova Hradiště manželům J. a J. Vinšovým za kupní cenu 300 Kč/m2. Pod-
pisem kupní smlouvy ZaMě pověřuje starostu a místostarostu města.  
Z: ved. odboru SMRM 
T: 31.12.2015 
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Bc. Václav Haas X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Věra Vlasáková X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová X     Ing. Petr Beran    x 
Ing. Josef Luka  x   Mgr. Ondřej Lochman X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Jiří Bína X     Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ondřej Knobloch X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ing. Jan Mareš X    František Ouředník     x Miroslav Korych X    
Bc. Hana Otáhalová x    Věra Dandová     x Bc. Václav Kraus x    
Ing. Jana Podzimková X    Ing. Aleš Jirásek x       

  pro: 19 členů ZaMě                   proti: 1                    zdržel se hlasování: 0 
 

3. Žádost o prodej pozemku v k. ú. Mnichovo Hradiště  
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Situační snímky 
Ing. Krůfa, vedoucí odboru SMRM, seznámil členy zastupitelstva s písemným materiálem. 
Bc. Haas – jakým způsobem jste došli k částce 130.800 Kč? 
Ing. Kolomazník – na komisi jsme podpořili návrh pana Sieberta, který má pozemek prona-
jatý a o pozemek se stará. Na radě padl návrh na navýšení této ceny. Tam jsou dva po-
zemky. Jeden je vedle trafostanice. Tam jsme se shodli a u druhého pozemku rada města 
cenu navýšila. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p. č. 2029/1 o výměře 288 m2 ostatní plocha 
v k. ú. Mnichovo Hradiště J. Siebertovi za celkovou kupní cenu 130.800 Kč. Podpisem kupní 
smlouvy ZaMě pověřuje starostu a místostarostu města.  
Z: ved. odboru SMRM 
T: 30.6.2015  
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Bc. Václav Haas   X  PhDr. Lenka Sosnovcová X     Věra Vlasáková X    
Ing. Miroslav Kolomazník   x  Mgr. Vendula Šeflová X     Ing. Petr Beran    x 
Ing. Josef Luka   x  Mgr. Ondřej Lochman X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Jiří Bína X     Mgr. Eduard Jan Havránek   X  
Ondřej Knobloch X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt   x  
Ing. Jan Mareš X    František Ouředník     x Miroslav Korych X    
Bc. Hana Otáhalová x    Věra Dandová     x Bc. Václav Kraus x    
Ing. Jana Podzimková X    Ing. Aleš Jirásek x       

  pro: 15 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 5 
 

V 18:45 odchod – Bc. Haase a Mgr. Lochmana  - přítomno členů 18 ZaMě 
4. Zrušení předkupního práva  
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Situační snímky 
Ing. Krůfa, vedoucí odboru SMRM, seznámil členy zastupitelstva s písemným materiálem. 
  
V 18:47 příchod – Bc. Haase a Mgr. Lochmana - přítomno 20 členů ZaMě  
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Ing. Luka – proč o tom musíme hlasovat, když ze zákona to musíme vrátit? Není to zby-
tečné? My to nechceme vracet, a pokud musíme, tak o tom nemusíme hlasovat. 
Mgr. Bína – musíme hlasovat. 
Ing. Luka - a když budeme proti? To nám zůstane předkupní právo nebo nezůstane?  
Ing. Kolomazník – domnívám se, že by bylo zahájeno nějaké správní řízení a bylo by to 
zrušeno úředně. Město by mělo vyvinout úsilí, aby se mu podařilo získat pozemky jinou 
cestou. 
Ing. Ježek – řadu let se snažíme získat pozemky pro MSK od Pozemkového fondu, jsou to 
pozemky sousedící s tím modrým pruhem. 
Mgr. Lochman přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje zrušení předkupního práva k pozemkům p. č. 337/14, p. č. 
2368/6 a p. č. 2368/7 v k. ú. Mnichovo Hradiště zapsaného na listu vlastnictví č. 10002 – 
Státní pozemkový úřad, se sídlem Husinecká 1024/11a, Praha 3 zapsaného na základě 
zákona č. 183/2006 Sb., § 101.  
Z: ved. odboru SMRM 
T: 15.05.2015  
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Bc. Václav Haas X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Věra Vlasáková   x  
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová X     Ing. Petr Beran    x 
Ing. Josef Luka  x   Mgr. Ondřej Lochman X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek   x  Mgr. Jiří Bína X     Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ondřej Knobloch X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ing. Jan Mareš X    František Ouředník     x Miroslav Korych x    
Bc. Hana Otáhalová x    Věra Dandová     x Bc. Václav Kraus   x  
Ing. Jana Podzimková X    Ing. Aleš Jirásek x       

  pro: 16  členů ZaMě                   proti: 1                    zdržel se hlasování: 3 
 

Ing. Krůfa přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje požádat Státní pozemkový úřad, se sídlem Husinecká 
1024/11a, Praha 3 o prodej pozemků p. č. 2362/6 a p. č. 2368/7 v k. ú. Mnichovo Hradiště. 
Z: ved. odboru SMRM 
T: 15.05.2015  
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Bc. Václav Haas X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Věra Vlasáková X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová X     Ing. Petr Beran    x 

Ing. Josef Luka x    Mgr. Ondřej Lochman X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Jiří Bína X     Mgr. Eduard Jan Havránek X    

Ondřej Knobloch X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ing. Jan Mareš X    František Ouředník     x Miroslav Korych X    
Bc. Hana Otáhalová x    Věra Dandová     x Bc. Václav Kraus x    
Ing. Jana Podzimková X    Ing. Aleš Jirásek x       

  pro:  20 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 

5. Souhlas s bezúplatným převodem pozemků v k. ú. Lhotice u Bosně 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Situační snímky 
Ing. Krůfa, vedoucí odboru SMRM, seznámil členy zastupitelstva s písemným materiálem. 
Mgr. Lochman přečetl návrh usnesení. 
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Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatné nabytí pozemků p. č. 25/4 o výměře 360 m2 
ostatní plocha – ostatní komunikace, p. č. 31/7 o výměře 181 m2 ostatní plocha – ostatní 
komunikace, dle geometrického plánu č. 212/92/2015 p. č. 46/8 o výměře 1693 m2 orná 
půda a p. č. 560/2 o výměře 580 m2 ostatní plocha – ostatní komunikace v k. ú. Lhotice u 
Bosně od ČR - Státního pozemkového úřadu, Husinecká 1024/11a, Žižkov, Praha 3.  
Z: ved. odboru SMRM 
T: 30.06.2015 
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Bc. Václav Haas X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Věra Vlasáková X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová X     Ing. Petr Beran    x 
Ing. Josef Luka x    Mgr. Ondřej Lochman X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Jiří Bína X     Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ondřej Knobloch X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ing. Jan Mareš X    František Ouředník     x Miroslav Korych X    
Bc. Hana Otáhalová x    Věra Dandová     x Bc. Václav Kraus x    
Ing. Jana Podzimková X    Ing. Aleš Jirásek x       

  pro:  20 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 

6. Uzavření smlouvy budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě v k. ú. Lhotice u Bosně 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Situační snímky, Návrh smlouvy 
o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě, Situační snímek se zákresem 
pozemků  
Ing. Krůfa, vedoucí odboru SMRM, seznámil členy zastupitelstva s písemným materiálem. 
Mgr. Lochman přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské 
sítě se Středočeským krajem, se sídlem Praha 5 – Smíchov, Zborovská 11, zastoupeným 
Krajskou správou a údržbou silnic Středočeského kraje, příspěvkové organizace na pozem-
ky p. č. 611 a p. č. 632 v kl. ú. Lhotice u Bosně za jednorázovou úhradu 48.450 Kč bez 
DPH, DPH dle platného cenového předpisu bude připočteno k uvedené částce bez DPH.  
Z: ved. odboru SMRM 
T: 31.05.2015 
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Bc. Václav Haas X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Věra Vlasáková X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová X     Ing. Petr Beran    x 
Ing. Josef Luka x    Mgr. Ondřej Lochman X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Jiří Bína X     Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ondřej Knobloch X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ing. Jan Mareš X    František Ouředník     x Miroslav Korych X    
Bc. Hana Otáhalová x    Věra Dandová     x Bc. Václav Kraus x    
Ing. Jana Podzimková X    Ing. Aleš Jirásek x       

  pro: 20 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 

ad 8/ Program regenerace M ěstské památkové zóny – návrh na rozd ělení p říspěvku 
státní finan ční podpory a p říspěvku m ěsta na rok 2015 

Předkládá: Ing. Miloš Krůfa, vedoucí odboru SMRM 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Rekapitulace akcí obnovy připra-
vovaných v Programu regenerace MPZ na rok 2015, Rozdělení příspěvků od roku 2008 do 
roku 2014, Mapa s vyznačením nemovitých kulturních památek, Fotografie NKP (přílohy 
4.1. – 4.6.), Žádosti vlastníků (scan) 
Ing. Krůfa, vedoucí odboru SMRM, seznámil členy zastupitelstva s písemným materiálem. 
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P. Smutný – chtěl bych informovat ohledně domu čp. 229. Dostal jsem informaci, že dům 
je v prodeji a má to realitní kancelář. Nevíte něco o tom? 
Ing. Lochman – o tomto jsme diskutovali 2krát v radě. Informovali jsme se, jak jsou pří-
spěvky rozdělovány. Jsou přiděleny až po ukončení prací. Vnímáme to, že je to na dům a 
ne na člověka. Zvažujeme tuto agendu převést na památkovou péči. 
Ing. Luka – mám problém s tím, že ve městě nemáme lokality, kde bychom peníze mohli 
smysluplně použít, protože to musíme dát do nemovitostí, které nepatří nám. Navrhuji ten-
to dům vyřadit. Pokud by se to nevyřadilo, tak navrhuji, aby odbor SMRM zkontroloval, zda 
se to udělalo dobře.  
P. Smutný – potvrzuji názor Ing. Luky. 
Ing. Kolomazník – v roce 2008 jsme tam prostředky schválili, dopadlo to tam tak, jak to 
dopadlo. Na druhé straně bych nechtěl shodit všechny ty ostatní vlastníky, kteří tam ty pe-
níze potřebovali. Doporučil bych hlídat stavbu paní Cetkovské. 
Ing. Krůfa – v roce 2008 tam byla dotace a pokud mám informaci, tak tam proběhlo vše 
v pořádku a bez problémů. 
Mgr. Lochman – souhlasím s kontrolou toho díla. A pro příští rok bychom měli vybrat mno-
hem více objektů. 
Bc. Haas – je možné v průběhu roku měnit prostředky na jiné objekty? 
Ing. Krůfa – nejsem až takový odborník na tuto dotaci, takže nevím, zda to je možné. 
Ing. Kolomazník – dávám návrh, aby se to schválilo, tak jak to je. Ale aby se dohlédlo na 
průběh a kvalitu prací. 
Ing. Lochman - navrhuji, aby byla dodána zprava o tom, jak probíhá realizace tohoto objek-
tu. 
Mgr. Lochman přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje toto rozdělení státního a obecního příspěvku na akce Pro-
gramu regenerace MPZ Mnichovo Hradiště pro rok 2015: 

název nemovité kulturní pa-
mátky a popis prací 

rejst říkové 
číslo 

státní po d-
pora v tis. 
Kč 

příspěvek 
obce v tis. 
Kč 

prost ředky 
vlastníka 
v tis. K č 

Dům č. p. 7 – stodola – oprava 
zdiva a zhotovení omítek 26733/2-1679 45 18 45 

Dům č. p. 229 – oprava stře-
chy a západní stěny domu 100869 230 58 198 

Dům č. p. 154 – oprava oplo-
cení 33232/2-1683 80 30 79 

Dům č. p. 239 – oprava stěn 
ve vstupní hale 49784/2-4366 45  54 

Celkem  400 106 376 
a ukládá odboru SMRM předložit zprávu plnění investice čp. 229. 
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Bc. Václav Haas X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Věra Vlasáková   x  
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová X     Ing. Petr Beran    x 
Ing. Josef Luka   x  Mgr. Ondřej Lochman X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Jiří Bína X     Mgr. Eduard Jan Havránek   x  
Ondřej Knobloch X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt   x  
Ing. Jan Mareš X    František Ouředník     x Miroslav Korych X    
Bc. Hana Otáhalová x    Věra Dandová     x Bc. Václav Kraus x    
Ing. Jana Podzimková X    Ing. Aleš Jirásek   x     

  pro: 15 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 5 
 

 



Strana 12 (celkem 14) 
 

ad 9/ Změna rozpo čtu – rozpo čtové opat ření č. 1/2015 
Předkládá: Ing. Jaroslava Kolomazníková, vedoucí odboru FŠO 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, 4 tabulky 
Ing. Kolomazníková, vedoucí FŠO, seznámila členy zastupitelstva s písemným materiá-
lem. 
Mgr. Lochman – podrobněji vysvětlil jednotlivé investice. 
P. Smutný – prosím o vysvětlení položky - rozšíření vstupu do věže.  
Mgr. Lochman – procházel jsem si věž a přišel jsem s myšlenkou, že by se měla zpřístupnit 
hradišťským občanům a i pro turisty. Byla by to velká turistická atrakce. Je to zajímavá zále-
žitost. Chtěli bychom to zatím řešit studií, zda se to dá realizovat. 
P. Korych – energetické úspory – chápu to tak, že se do toho pustíme, jen když získáme 
dotaci? 
Mgr. Lochman – ano  
P. Korych – chodník v Poříčské je v tragickém stavu, šlo by s tím něco udělat? 
Mgr. Lochman – myslím si, že je možné to udělat z běžných oprav.  
 
Ing. Podzimková – chtěla jsem se zeptat na řádek Celospolečenské funkce lesů - Revitali-
zace lesoparku u Jizery. Zda jde na projektovou dokumentaci, nebo čeho se to týká? 
Ing. Krůfa – jedná se o projektovou dokumentaci, je tam možnost podání žádosti o dotaci. 
Mgr. Lochman – myslím si, že kdyby ta dotace měla být menší než 50 %, tak bychom ji 
přijímat neměli. 
Mgr. Lochman přečetl návrh usnesení.  
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje Změnu rozpočtu - 1. rozpočtové opatření v roce 2015 dle 
přílohy. 
Z: ved. FŠO 
T: ihned 
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Bc. Václav Haas X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Věra Vlasáková X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová X     Ing. Petr Beran    x 
Ing. Josef Luka x    Mgr. Ondřej Lochman X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Jiří Bína X     Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ondřej Knobloch X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ing. Jan Mareš X    František Ouředník     x Miroslav Korych X    
Bc. Hana Otáhalová x    Věra Dandová     x Bc. Václav Kraus x    
Ing. Jana Podzimková X    Ing. Aleš Jirásek x       

  pro: 20 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
ad 10/ Měsíční odm ěny neuvoln ěným členům zastupitelstva m ěsta za výkon funkce 

člena rady m ěsta  
Předkládá: Mgr. Ondřej Lochman, starosta města 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení  
Mgr. Galetková, pověřená vedením úřadu, seznámila členy zastupitelstva s písemným 
materiálem. 
Mgr. Lochman – navrhuji hlasovat o druhém usnesení. 
Mgr. Lochman přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města dle § 72, § 84 odst. 2 písm. n) zák. č. 128/2000 Sb. o obcích v platném 
znění a podle nařízení vlády č.37/2003 Sb., o odměnách za výkon funkce členů zastupitel-
stev v platném znění, stanovuje měsíční odměnu za výkon funkce neuvolněného člena rady 
města v maximální částce dle přílohy č. 1 nařízení vlády č.37/2013 Sb., v platném znění i 
v případě budoucí změny nařízení vlády č.37/2003 Sb. 
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Bc. Václav Haas X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Věra Vlasáková X    
Ing. Miroslav Kolomazník   x  Mgr. Vendula Šeflová X     Ing. Petr Beran    x 
Ing. Josef Luka  x   Mgr. Ondřej Lochman X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Jiří Bína X     Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ondřej Knobloch X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ing. Jan Mareš   x  František Ouředník     x Miroslav Korych X    
Bc. Hana Otáhalová x    Věra Dandová     x Bc. Václav Kraus x    
Ing. Jana Podzimková X    Ing. Aleš Jirásek x       

  pro: 17 členů ZaMě                   proti: 1                    zdržel se hlasování: 2 
 

ad 11/ Různé  
2. Projekt „Víceúčelové hřiště u budovy ZŠ na Masarykově náměstí“ 
Předkládá: Mgr. Vladimír Čermák, zastupitel města 
Písemný materiál: Návrh usnesení, Tabulka 
Mgr. Čermák přečetl písemný materiál. 
P. Smutný – abychom mohli zažádat o dotaci, budeme muset uvolnit nějakou částku další 
rozpočtovou změnou? 
Mgr. Čermák – to bude záležet, zda nám dotaci přiznají či nepřiznají. Musím mít souhlas, že 
zastupitelstvo to schvaluje. 
Mgr. Čermák přečetl návrh usnesení.  
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti na projekt „Víceúčelové hřiště u budovy ZŠ 
na Masarykově náměstí“ z programu 2015 pro poskytování dotací z rozpočtu Středočeské-
ho kraje ze Středočeského fondu vzdělávání, sportu, volného času a primární prevence a 
závazek spolufinancování projektu v minimální výši 5 % z celkových uznatelných nákladu 
projektu“. 
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Bc. Václav Haas X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Věra Vlasáková X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová X     Ing. Petr Beran    x 
Ing. Josef Luka x    Mgr. Ondřej Lochman X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Jiří Bína X     Mgr. Eduard Jan Havránek X    

Ondřej Knobloch X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ing. Jan Mareš X    František Ouředník     x Miroslav Korych X    
Bc. Hana Otáhalová x    Věra Dandová     x Bc. Václav Kraus x    
Ing. Jana Podzimková X    Ing. Aleš Jirásek x       

  pro: 20 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 
1. Etický kodex člena Zastupitelstva města Mnichovo Hradiště 
Předkládá: Bc. Václav Haas, zastupitel 
Písemný materiál: Návrh usnesení, Návrh Etického kodexu, Čestné prohlášení – Příloha č.  
Bc. Haas přečetl písemný materiál. 
 Diskuse členů zastupitelstva ohledně navrženého textu etického kodexu a usnesení s tím, 
že se dohodli na formulaci „bere na vědomí“ místo „schvaluje“ a druhá věta v čl. 6 odst. 1) 
se vyškrtává. 
Bc. Haas přečetl opravený návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí Etický kodex člena Zastupitelstva města Mnichovo 
Hradiště včetně jeho příloh. 
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Bc. Václav Haas X    PhDr. Lenka Sosnovcová X     Věra Vlasáková X    
Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vendula Šeflová X     Ing. Petr Beran    x 
Ing. Josef Luka x    Mgr. Ondřej Lochman X     Miroslav Smutný X    
Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Jiří Bína X     Mgr. Eduard Jan Havránek X    
Ondřej Knobloch X    Mgr. Vladimír Čermák X     Mgr. Pavel Paclt X    
Ing. Jan Mareš   x  František Ouředník     x Miroslav Korych X    
Bc. Hana Otáhalová x    Věra Dandová     x Bc. Václav Kraus x    
Ing. Jana Podzimková X    Ing. Aleš Jirásek x       

  pro: 19 členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 1 
 

ad 12/ Diskuse      
Ing. Luka – požádal o uklizení parku – v radě města se o tom mluví již 3 měsíce – co jde pro 
to udělat? 
Mgr. Lochman – v parku by se museli pokácet ještě dva modříny, aby projela technika. 
Ing. Podzimková – proč se musí pokácet stromy, proč to nejde ručně? To se neřešilo, jak se 
bude nakládat s větvemi? 
Ing. Krůfa – je tam toho dost a nebylo to součástí těžby. 
Mgr. Lochman – vyřešíme s odborem SMRM. 
 
Ing. Luka – v Jaselské ulici se kopala voda – kdy to bude zaděláno  
Mgr. Lochman – prověříme to 
 
P. Smutný – jak to bude s paní Mlejnkovou, která je tady jako manažerka? 
Mgr. Lochman – už není, stala se starostkou v Semilech, 
 
P. Blažek, občan – zajímají mě věci dopravní, psí exkrementy, ničení majetku, fungování 
městské policie. Přecházení děti z jedné základní školy na druhou základní školu. Problém 
školní jídelny. 
Mgr. Lochman – pozval pana Blažka, aby mu tyto připomínky přinesl do kanceláře, kde je 
s ním probere. 
 
ad 13/ Závěr 
Jednání ZaMě ukončil starosta města Mgr. Ondřej Lochman, Ph.D. v 20:23  hod.  
 
 
 
 
Mgr. Ondřej   L o c h m a n, Ph.D.                   Mgr. Jiří   B í n a    
       starosta města                                  místostarosta  
 
                                                                                               
 

Ověřovatelé: 
 
 
 

Mgr. Vendula   Š e f l o v á  
 
 
 
 

Věra   V l a s á k o v á 
 


